

Offer: Get up to 20% off on Stay, Spa and restaurants at Movenpick Resort Al Marjan Island, RAK

Room Offer:

- 20% off on the best flexible rates on rooms
- Payment must be made on DIB Credit Card only
- Stay offer is subject to availability and advance booking is required.
- Offer is not valid on Tobacco and non-Sharia compliant beverage, meals and services.
- The offer is not valid during UAE Public holiday e.g: Eid, National Day, and other blackout dates
- Reservation is subject to room availability
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer
- DIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services only
- Offer is valid until 30 November 2024
- DIB Credit Card T&C Apply [Click here](#)

Spa Offer:

- 20% off on Spa treatments at Citrine Day Spa
- Offer is valid on payment with DIB Credit Card only
- Prior reservation is required at +971 54 994 0476 and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer
- Offer is not applicable in conjunction with any discounts or promotion offer/ banqueting events.
- The offer is not valid during UAE Public holiday e.g. Eid, National Day, and other blackout dates
- Offer cannot be exchanged for cash or refund
- DIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services only
- Offer is valid until 30 November 2024
- DIB Credit Card T&C Apply [Click here](#)

Dine-in offer:

- 20% off on F&B at all outlets
- Offer is valid on payment with DIB Credit Card only
- Prior reservation is required at +971 50 601 3537 or Email: dining.almarjanisland@movenpick.com

العرض: تمتع بخصم يصل إلى نسبة 20% على الإقامة والسبا والمطاعم في موفنبيك منتجع جزيرة المرجان - رأس الخيمة

عرض الغرفة:

- خصم بنسبة 20% على أفضل الأسعار المرنة للغرف
- لا يقبل الدفع إلا باستخدام بطاقة الائتمان من بنك دبي الإسلامي
- يخضع عرض الإقامة للتوافر ويلزم الحجز مسبقاً
- لا يسري العرض على التبغ والمشروبات والوجبات والخدمات غير المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية
- لا يسري العرض أثناء العطلات الرسمية في دولة الإمارات العربية المتحدة، مثل العيد واليوم الوطني وغيرها من تواريخ توقف الحجوزات
- يخضع الحجز لتوفر الغرف
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر
- يجب أن تستخدم بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقط
- يسري العرض إلى 30 نوفمبر 2024
- تُطبق شروط وأحكام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي

[انقر هنا](#)

عرض السبا:

- خصم بنسبة 20% على علاجات السبا في سيترين داي سبا
- يسري العرض عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي فقط
- يلزم الحجز مسبقاً من خلال الاتصال على الرقم 994 0476 54 +971 والإشارة إلى عرض بنك دبي الإسلامي أثناء الحجز للاستفادة من العرض
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصومات أو عرض ترويجي/فعاليات الولائم
- لا يسري العرض أثناء العطلات الرسمية في دولة الإمارات العربية المتحدة، مثل العيد واليوم الوطني وغيرها من تواريخ توقف الحجوزات
- لا يمكن استبدال العرض نقدًا أو رد المبلغ المدفوع
- يجب أن تستخدم بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقط
- يسري العرض إلى 30 نوفمبر 2024
- تُطبق شروط وأحكام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي

[انقر هنا](#)

and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer

- The offer is applicable for a maximum of 6 guests including the cardholder
- Offer is applicable for 1 table only
- Offer is not applicable in conjunction with any discounts or promotion offer/ banqueting events.
- The offer is not valid during UAE Public holiday e.g. Eid, National Day, and other blackout dates
- Offer cannot be exchanged for cash or refund
- The offer is applicable on Halal foods and beverages services only
- Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services
- Offer is valid until 30 November 2024
- DIB Credit Card T&C Apply [Click here](#)

عرض تناول الطعام داخل المطاعم:

- خصم بنسبة 20% على الأطعمة والمشروبات في جميع المنافذ
- يسري العرض عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي فقط
- يلزم الحجز مسبقاً من خلال الاتصال على الرقم: 601 3537 971 50+ أو إرسال رسالة عبر البريد الإلكتروني: dining.almarjanisland@movenpick.com والإشارة إلى عرض بنك دبي الإسلامي أثناء الحجز للاستفادة من العرض
- يسري العرض على 6 نزلًا بحد أقصى بما في ذلك صاحب البطاقة
- يسري العرض على طاولة واحدة فقط
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصومات أو عرض ترويجي/فعاليات الولائم
- لا يسري العرض أثناء العطلات الرسمية في دولة الإمارات العربية المتحدة، مثل العيد واليوم الوطني وغيرها من تواريخ توقف الحجوزات
- لا يمكن استبدال العرض نقدًا أو رد المبلغ المدفوع.
- لا يسري العرض إلا على خدمات الأطعمة والمشروبات الحلال
- لا يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع الشريعة الإسلامية
- يسري العرض إلى 30 نوفمبر 2024
- تُطبق شروط وأحكام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي [انقر هنا](#)